
 
 

Oslo, 10.mai 2021. tirsdag 7. september 2021 

REFERAT, UTVALG FOR DRIKKEVANN OG VANNMILJØTILTAK NR. 4, 2021 
TID / STED: 10.5.2021, KL. 12:00— 14:00/ TEAMS 

Til stede:  Forfall 
Mads Aulie, leder, Bærum Nesodden kommune  
Eirunn Dvergsnes, Frogn  Jan Fredrik Aarseth, Ås  
Honar Ahmed Said, Asker Eivind Fredrik Dalevold, Asker 
Joakim Hjertum, Oslo – Bymiljøetaten (sak 2) Torill Engen Skaugen, Oslo 
Stein Karlsen, Bærum kommune (sak 2 og 3) Shima Bagherain, Nordre Follo  
Tone Høysæter, sekretær og referent  

 

Sak 
nr. 

 Ansvar og 
frist 

1.  Referat fra forrige møte 9.4.2021 godkjent per e-post i etterkant.  

2.  Sandfang 
Joakim Hjertum fra Oslo (Bymiljøetaten) deltok etter invitasjon (fra Torill): 
BYM har 24.000 sandfang. Mange private og statlige i tillegg. 
De aller fleste er koblet til VAVs ledningsnett. Mange går ut til resipient. Det 
er en stor utfordring at de mangler oversikt over hvor de går (koblingene). 
Jobber med å spore hvor de går. 
Økonomien setter begrensinger, og gir tømming hvert 3.-4. år. Noen tømmes 
årlig pga. de blir fulle, «kritiske lavpunkter». 
Sliter med å få påslipp til overvannslendingene pga kapasitetsproblemer. 
Mange seriekoblete sandfang.  
Private entreprenør registrerer tømming på kart. Mange tømmes ved 
vårrengjøring.  
 
Sensorer i sandfang ved Bærum kommune. Mads forespør. – utsatt 
 
Mikroplast i sandfang, doktorgrad Ås kommune. Jan Fredrik forespør - utsatt 
 
Hvordan håndterer Statens vegvesen sandfang?  Mads hører. - utsatt 
 
Invitasjon til Viken fylkeskommune og Stasforvalteren er dessverre glemt. 
Inviteres til miniseminar. 
 
Nordre Follo (tidligere Ski) har god oversikt- Ahmed Jamal – Eirunn spør om 
han kan være med på neste møte for å orientere 
    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
Jan Fredrik 
 
 
 
Tone 
 
 
Eirunn 
 
 

3.  Brønnboring 
Nyttig informasjon fra Stein Karlsen, Bærum kommune  
Det bores mye i Osloområdet. 
Mye skadelig stoffer som hentes / bores opp, og ender bl.a. i Oslofjorden. 
Norsk vann har tatt tak i dette. Gunhild Storbekkrønning Solli (NMBU). 
Oslo har laget prosedyre (ved å følge regelverket). 
Mange problemstillinger: 

- Driftsproblemer 

 



 
 

- Sikkerhet for VA-infrastruktur 
- Lokal forurensing 
- Spredning til / sedimentering i Oslofjorden 
- Stjele varme fra naboen 

 
Stein har laget et notat og har kontakt med Norsk vann. Han følger videre opp 
(opp på nytt) etter sommeren, og vi avventer dette. 
Steins notat og lysbilder  

4.  Nettverk for vannbehandlingsanleggene 
Styret støttet at Mads lager forslag til mandat til gruppa ved Tor Gunnar 
Jantsch i VAV. 
 

 
Mads 

5.  Driftsseminar 
 27.-28. okt. Holmen fjordhotel. Komiteen jobber på, og har nytt møte i dag 
10. mai. 
 

Mads 
Eirunn 
Jan Fredrik 

6.  Eventuelt / info 
 

 

7.  Neste møte:  
15. juni kl. 12 
 

 

 

 


